
Ludvík Kadlec se narodil 5. března 1954 v Brně – Starých Černovicích, kde žije a bydlí celý svůj 
život, s výjimkou dvou let základní vojenské služby, kterou absolvoval v Popradu a Terezíně. Do 
1. třídy ZDŠ nastoupil 1. září 1960 do „staré školy“ ve Starých Černovicích, od 6. třídy pokračoval 
na ZDŠ Řehořova 3, přičemž 9. třídu ukončil v červnu 1969. Současně se věnoval hře na klavír v 
Lidové škole umění na Charbulově ulici. Má o dva roky starší sestru Ludmilu, která rovněž celý 
život žije ve Starých Černovicích – jsou tedy černovičtí rodáci a starousedlíci. 
 
V letech 1969 až 1973 vystudoval Střední průmyslovou školu elektrotechnickou (SPŠE) na 
tehdejší Leninově, dnes Kounicově ulici. V červenci 1973, hned po maturitě, nastoupil jako 
provozní technik do státního podniku Chirana OTS v Brně na Tržní 17, opět v Černovicích. Poté 
následovala dvouletá základní vojenská služba od 1. dubna 1974 do 31. března 1976. Po jejím 
skončení se vrátil zpět do podniku Chirana OTS i do svého bydliště ve Starých Černovicích. 
 
V roce 1982 se oženil se svou manželkou Martou, se kterou dosud žije na Faměrově náměstí. V 
roce 1984 se jim narodil syn Jan, v roce 1986 syn Václav. V letech 1977 až 1989 hrával fotbal – 
odborářskou ligu za tým Brněnských veletrhů a výstav Brno, s nímž se účastnil i mezinárodních 
turnajů. 
 
Po listopadu 1989, kdy mu bylo 35 let, se aktivně zapojil do prosazování společenských změn a 
vytváření obecního života v Černovicích i v městě Brně. Pomáhal při vzniku samosprávy městské 
části. V prvních komunálních volbách v listopadu 1990 byl zvolen zastupitelem městské části a 
tuto funkci vykonával i v dalších volebních obdobích. V roce 2002 se stal radním městské části, v 
roce 2006 místostarostou a v letech 2010–2014 a 2018–2022 zastupitelem města Brna. 
 
Od roku 1993 podniká v oboru servisu a prodeje zdravotnické techniky. V roce 1994 se podílel 
na založení obecní společnosti Pískovna Černovice spol. s r.o., kde v letech 2002 až 2007 působil 
jako jednatel. 
 
Výrazně se podílel na obnovení tradice černovických hodů a pouti sv. Floriána, které se v nové 
podobě každoročně slaví za velkého zájmu občanů i bývalých obyvatel. Dodnes se aktivně 
účastní příprav a slavností v kroji společně s vedením radnice a stárky. 
 
Je milovníkem hudby téměř všech žánrů – od rocku přes vážnou hudbu až po folklór. 
 
Od května 2015 je v důchodu, ale i nadále je aktivní jak ve městských firmách, tak v Pískovně 
Černovice. 
 


